
27. august 2009 

Sognefogedparkens grundejerforening. 

 
Referat af bestyrelsesmøde den 17. august 2009. 

 
Til stede: Erik, Connie, Arne, Torsten 

Afbud: Hans 

 

1: Referat fra sidste møde:  
Ingen bemærkninger til referatet. 

Det blev besluttet, at referaterne skal lægges på hjemmesiden uden omskrivning. 

Af et tidligere referat fremgår det, at beboerne på Blåbærvej har nedsat et udvalg. Det er en forkert 

formulering. Det er bestyrelsen, der har nedsat udvalget med Arne som formand. 

2: Nyt fra formanden: 
 Skødet er nu færdigt med de sidste rettelser. Det er underskrevet af formanden og sendt videre til 

kommunen og tinglysning. Der er tvivl om, hvorvidt det også skal underskrives af kassereren. Det 

undersøges. 

Der mangler slåning af noget græs langs Gartnerparken. Erik har aftalt med Bjarne Friis, at han gør 

det. 

3: Nyt fra kassereren: 
P.g.a. afstanden til Stege er det besværligt med Møns Bank når kontanter skal sættes ind. Et 

bankskifte overvejes. 

Kontingent: En har betalt. Den anden restant er umulig at få kontakt til. Ejendommen er til salg, så 

regning sendes til ejendomsmægler pålagt et gebyr. Derved håber vi at få pengene via 

refusionsopgørelsen. 

Regnskabet blev gennemgået, i.a.b. 

Skilte til parken: Connie kontakter en tømrer om forslag til træskilt hvorpå små skilte kan skrues. 

4: Åbent hus den 22. august. 
Afvikles i henhold til invitation. Erik sørger for drikkevarer. Connie kommer med telt og læsejl i 

tilfælde af dårligt vejr. 

5: I henhold til indsatslisten: 
- Ukrudt på tomme grunde: Der mangler nu kun en grund. Ejeren er kontaktet af andre 

beboere på vejen og har lovet at slå grunden inden den 20. august. I modsat fald slår 

Friis grunden, og regning med gebyr fremsendes til ejer. 

- Blåbærvej: Ny henvendelse til PL har givet positivt svar om assistance, men foreslår en 

ny henvendelse til kommunen først. Den venter vi svar på. – Arne har lavet et 

informationsbrev som uddeles til beboerne. – Der laves en underskriftindsamling som 

sendes til FK-huset. – Der holdes beboermøde i november, hvor hele bestyrelsen 

deltager. 

- Plantebælte: Kommunen rykkes for afslutning af sagen. 

- Grønt område: Bjarne Friis spørges om forslag til plan for vedligeholdelse. – 

Kommunen tilskrives angående vedligeholdelse af stier, da de er noget tilgroede i 

kanterne. 

- Brombærvej: Arbejdet med etape 1 er afsluttet med et pænt resultat. 



6: Næste møde: 
Den 29. oktober kl. 1900 hos Erik. 

7: Eventuelt: 
Vi retter skriftlig henvendelse til en grundejer angående meget højt ukrudt i vedkommendes 

have. 

 

 

Torsten Kindvig 

Sekretær  

                                                       

 


